

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Francisco Plantedio, Manfredoniam. Epist. XIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

dabis: ego te, inani fortasse conatu, (nam ad-
versantur multa) studio tamen, & voluntate quantum
licebit, imitabor. Neritium tuum quis non amet?
Mihicrede, tuarum literarum testimonio, aut com-
mendatione non eget. Me quidem ita sibi devin-
xit officio suo, non modo ut omnia, quæ possum,
sed etiam quæ non possum, ejus causâ cupiam. Jam
de ejus ingenio, doctrina, eloquentia quid ego ti-
bi, cui notior est, quam mihi? Prædicabo igitur ali-
is: vel quòd amor impellit: vel quòd, ornare vir-
tutem, nostræ consuetudinis est. Vale, mi Case-
li, nosque, ut facis, ama. Romæ XII. Kal. Octob.
M.D.LXIX.

FRANCISCO PLANTEDIO,
MANFREDONIAM.

EPIST. XIV.

*Excusata literarum suarum tarditate & brevitate,
judicium suum de versibus illius exponit.*

Form. Memor ero tuorum beneficiorum, quæ &c.

Cujus erga me officia. (A)

ET serius, quam tu expectabas, & brevius for-
trasse, quam uterque nostrum vellet, respondeo li-
teris tuis. Quamquam, cum tibi nota esset occu-
patio mea, erat humanitatis & prudentiæ tuæ, si-
lentium meum in bonam partem accipere, & amici
hominis commodò consultum velle: cum præser-
tim, judicium meum de tuis versibus cur expetas,
causa nulla sit. Tu enim hoc in genere ita es ver-
satus, ut excellas: ego salvere Musas jussi ante ali-
quot annos, nec Poëtas conor attingere: aut, si in-
terdum